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ZAPISNIK 

sa 49. sjednice Savjeta Agencije za sprječavanje korupcije 

održane 18. jula 2017. godine 

 

Sjednica je počela u 11 sati. 

Predsjedavala je Goranka Vučinić, predsjednica Savjeta Agencije. 

Sjednici su prisustvovali: Ristan Stijepović, Radule Žurić i Bojan Obrenović, članovi Savjeta Agencije i 

Aleksandra Vojinović, sekretar Savjeta Agencije.  

Sjednici nije prisustvovala Vanja Ćalović Marković, članica Savjeta, uz najavu odsustva. 

Sjednici su prisustvovali: Sreten Radonjić, direktor Agencije, Mladen Tomović, načelnik Odsjeka za 

integritet i lobiranje, Goran Durutović, načelnik Odsjeka za edukacije, istraživanja, kampanje i analitiku, i 

Dušan Drakić, načelnik Odsjeka za kontrolu finansiranja političkih subjekata i izbornih kampanja.  

Sjednica je bila otvorena za javnost.  

Predsjedavajuća je otvorila sjednicu i konstatovala da postoji kvorum za rad i punovažno odlučivanje.  

 

Za sjednicu je jednoglasno utvrđen sljedeći: 

DNEVNI RED: 

1. Kvartalni izvještaj o sprovođenju Plana rada ASK za period april – jun 2017. godine; 

2. Tekuća pitanja. 

 

Jednoglasno je prihvaćen predlog direktora ASK da sjednici prisustvuju Mladen Tomović, Goran Durutović i 

Dušan Drakić. 

 

Jednoglasno su usvojeni zapisnici sa 47. i 48. sjednice Savjeta ASK, bez primjedbi. 

 

1. KVARTALNI IZVJEŠTAJ O SPROVOĐENJU PLANA RADA ASK ZA PERIOD APRIL – JUN 2017. 

GODINE 

 

Predsjedavajuća je navela da je direktor ASK blagovemeno dostavio II Kvartalni izvještaj o radu, koji je 

sveobuhvatan, detaljan i omogućava uvid u postignute rezultate. Konstatovala je da je Agencija u drugom 

kvartalu ove godine postigla mjerljive rezultate, i da se aktivnosti sprovode u skladu sa Planom rada ASK 

za 2017. U prilog tome govore podaci, da je od ukupno, od 60 sistematizovanih radnih mjesta, do 1. jula 

popunjeno 50. Nakon donijete tri odluke i 30 mišljenja Agencije, dva javna funkcionera su podnijela ostavke 

na javne funkcije. Do kraja II kvartala 2017. godine dostavljeno je 6094 izvještaja o prihodima i imovini po 

različitim osnovima podnošenja. Od 1205 državnih službenika koji su bili u obavezi da dostave izvještaj o 
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prihodima i imovini, saglasnost je dalo 904 ili 75%. Od 4269 javnih funkcionera koji su bili u obavezi da 

dostave izvještaj o prihodima i imovini, saglasnost je dalo 2844 ili  67%. U II kvartalu, Agenciji je podnijeto 

16 prijava, a podnijet jedan zahtjev za zaštitu zviždača, i postupak je u toku. Pohvalila je to što su urađena 

četiri mišljenja o procjeni podložnosti propisa na rizike korupcije i usklađenost sa međunarodnim 

standardima važećih zakonskih tekstova, kao i unapređenje web sajta Agencije. 

Sreten Radonjić je kazao da je zadovoljan rezultatima koje je Agencija postigla, što je prepoznato i od 

strane eksperata EK koji su boravili u Agenciji u junu 2017. godine, kako bi ocijenili njenu efikasnost. Takav 

stav se mogao čuti i na prethodnoj sjednici Savjeta za vladavinu prava, na kojem su predstavnici 

Ministarstva evropskih poslova prenijeli preliminarne stavove eksperata. Kazao je da će Izvještaj eksperata 

biti dostavljen Savjetu na upoznavanje. 

Nakon toga, Goran Durutović je prezentirao II kvartalni izvještaj (prezentacije je sastavni dio ovog 

zapisnika).  

Ristan Stijepović je naveo da je Izvještaj metodološki i tehnički kvalitetno izrađen, tako da omogućava 

lako sagledavanje postignutih rezultata. Sugerisao je da Finansijski izvještaj treba da bude sastavni dio 

Izvještaja o radu. Takođe, u zaključku treba navesti komparativne podatke u odnosu na prethodni 

izvještajni period, kako bi se mogli pratiti razultati. 

 

Bojan Obrenović je takođe pohvalio metodološki pristup izradi izvještaja. Kao posebno značajno izdvojio 

je postupanje Agencije po službenoj dužnosti u 11 slučajeva. U djelu zaštite zviždača, u nerednim 

izvještajima, podaci o priojavama i ishodu postupaka moraju biti precizniji, kako bi se moglo vidjeti 

postupanje Agencije i saradnja sa nadležnim državnim organima.  

 

Goranka Vučinić je pitala da li su planirane obuke za zaposlene u Agenciji i za obveznike primjene 

Zakona, imajuži u vidu da slijede lokalni izbori u tri opštine. Pitala je da li Agencija ima informaciju o tome 

kakva je generalno saradnja između menadžera integriteta i straješina organa, i da li je u tom pogledu 

potrebno dodatno angažovanje Agencije.U dijelu procjene propisa, pitala je ko je bio podnosilac inicijativa 

za izradu takvih mišljenja i dal I postoji saradnja sa Skupštinom Crne Gore u vezi sa mišljenjima na propise 

koji se nalaze u skupštinskoj procedure. Takođe je sugerisala da se pojačaju aktivnosti Agencije u dijelu 

informisanja javnosti o aktivnostima Agencije, kroz održavanje pres konferencija. 

 

Mladen Tomović je odgovorio da su sva mišljenja o podložnosti propisa na rizike korupcije izrađena po 

službenoj dužnosti, na osnovu prijava koje je Agencija zaprimila, a koje su ukazivale na mogućnost širokog 

tumačenja pojedinih odredbi zakona u odnosu na koja su donesena mišljenja. Najvio je izradu mišljenja i na 

zakone koji tretiraju i ostale oblati od posebnog rizika na korupciju. Kada je u pitanju prikazivanje podataka 

o prijavama u izvještajima o radu, pojasnio je da je Agencija dužna da štiti tajnost tih podataka i da je to 

razlog zato što se ne može dati više detalja u izvještajima. Saradnja između starješina organa i menadžera 

integriteta, preliminarna analiza koju je izradila Agencija je pokazala da postoji saradnja, ali da je potrebno 
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dalje unapređenje i podizanje svijesti rukovodećeg kadra u vezi sa ulogom i djelovanjem menadžera 

integrieta. 

 

Dušan Drakić je kazao da Agencija, u susret predstojećim lokalnim izborima u tri opštine, priprema 

Komunikacionu strategiju sa Akcionom planom u kojem će biti precizirane sve aktivnosti koje se odnose na 

Agenciju, tako i na obveznike promjene zakona. To će, takođe, podrazumijevati i obuke. Naveo je da je u 

saradnji sa Savjetom Evrope izrađena analiza Zakona o finansiranju političkih subjekta, gdje su definisane 

preporuke za njegovu izmjenu. 

 

Bojan Obrenović je tražio da se Savjetu dostavi Analiza ZFPSIK. 

 

Nakon završene rasprave, Savjet je jednoglasno podržao II Kvartalni izvještaj o sprovođenju Plana rada 

ASK za period april – jun 2017. godine. 

 

2. TEKUĆA PITANJA 

 

Predsjedavajuća je podsjetila da je 1. jula 2017. godine, stupio na snagu Zakon o izmjenama Zakona o 

zaradama u javnom sektoru, kojim je, između ostalog predviđeno smanjenje koeficijenata u Grupi poslova 

„B“. Imajući u vidu da je pozicija direktora ASK prepozanata u toj grupi, predsjednica Savjeta će donijeti 

novo rješenje, koje će biti usklađeno sa tim zakonom. 

--------------- 

 

Takođe, konstatovala je da je Savjet na 49. sjednici usvojio sljedeće 

 

ZAKLJUČKE 

1. II Kvartalni izvještaj o sprovođenju Plana rada ASK za period april – jun 2017. godine; 

2. Savjet je obavezao direktora ASK da Savjetu dostavi Analizu Zakona o finansiranju političkih 

subjekata i izbornih kampanja. 

3. Savjet je obavezao direktora ASK da Savjetu dostavi Izvještaj sa Ekspertske misije o 

funkcionisanju ASK, koja je obavljena u junu tekuće godine. 

 

Sjednica je zaključena u 12 sati i 30 minuta. 

 

Broj 00 – 2451/3 

Podgorica, 23. avgust 2017. godine 

 

       SEKRETAR SAVJETA                                                                   PREDSJEDNICA SAVJETA 

 

          Aleksandra Vojinović, s.r.                                                                       Goranka Vučinić, s. r. 
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1. Prilog 1 – Prezentacija Kvartalnog izvještaja o radu ASK za period april – jun 2017. godine; 
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